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               R O M A N I A  
        JUDETUL VRANCEA 
      MUNICIPIUL FOCSANI 
         CONSILIUL LOCAL 
 

P R O C E S    V E R B A L 
Din 24 aprilie  2014 

 
 

 Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie 
Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta ordinara a Consiliului Local al Municipiului Focsani. 

D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focşani, deschide 
şedinţa ordinară din 24.04.2014, şedinţă convocată prin dispoziţia d-lui Primar    
568/17.04.2014, constatând ca în sală sunt prezenţi un număr de 20 consilieri din 
totalul de 21 de consilieri atât cât alcatuiesc Consiliul local municipal in acest 
moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215 / 2001, 
privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile 
ulterioare. 
  Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhană face precizarea că 
absentează dl. consilier Cătălin Vrabie. 
 
 La sedinta participa: 

 d-nul  Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani; 
 d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane; 

 d-na Carmen Grosu – Directia economica; 

 d-na Diana Decuseara – Arhitect sef; 
 d-na Luminita Mogda – sef serviciu urbanism; 

 d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ; 

 d-na Carmen Ghiuta – sef serviciu juridic contencios; 

 d-nul Melus Nazaru  – Sef serviciu impozite si taxe locale; 

 d-nul Dan Cazaciuc – sef serviciu comunicare; 

 d-na Eugenia Dragusanu – Inspector Compartiment Proiecte 

 d-na Cristina Dascalescu – Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru; 

 d-na Carmen Pascaru – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local; 

 d-nul Ion Gheorghe – director Politia Locala Focsani; 

 d-nul Manole Merchea – director SC ENET SA Focsani; 

 d-nul Viorel Profiroiu – director SC CUP Salubritate SRL Focsani; 

 d-nul Gheorghe Vasilescu – director SC CUP SA Focsani; 

 d-nul Sandel Ghiuta – director Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor; 

 dl. Laurentiu Mocanu – director Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani. 
       
   La  sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai 
mass-mediei locale.  
  

Dl. secretar al municipiului Focşani Eduard Corhană supune votului procesul 
verbal al şedinţei din 27.03.2014. 

Nu sunt discuţii şi se aprobă cu  20 voturi “pentru”. 
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În continuare dl. Preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula prezintă proiectul ordinii de zi 
care cuprinde: 
 
Secţiunea I – proiecte de hotărâri 
 
1. proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local al Municipiului Focşani, 
bugetului instituţiilor finanţate parţial şi activităţilor finanţate integral din venituri proprii şi 
bugetului creditelor interne pe trimestrul  I 2014, detaliate pe secţiunea de funcţionare şi 
secţiunea de dezvoltare;  
 
2. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din Bugetul municipiului Focşani pe anul 
2014, a sumei de 51 mii lei pentru sărbătorirea zilei de 1 Iunie; 
 
3.; proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 7,00 mii lei din bugetul local al 
municipiului Focşani pe anul 2014 pentru premierea câştigătorilor Stagiunii Teatrale a 
Elevilor Vrânceni, ediţia a XXXII-a, ce va avea loc în perioada 28-30 mai 2014 
  
4. proiect de hotărâre privind aprobarea participării Consiliului local al municipiului Focşani 
în calitate de coorganizator la desfăşurarea Concursului de Interpretare „Noelia Prisecaru”, 
ce va avea loc în luna mai 2014; 
                            
5. proiect de hotărâre privind aprobarea cererilor de înlesnire la plată a obligaţiilor datorate 
bugetului local, depuse de Cernica Nicu-Cristinel cu domiciliul în Focşani, str. Pinului nr. 7, 
ap. 14 şi Bucătaru Jani cu domiciliul în Focşani, bdul. Unirii nr. 10, ap. 38;  
 
6. proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului local al 
municipiului Focşani nr. 160/317/16.12.2008  privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici, proiect tehnic faza unica, pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare, alimentare 
cu apa parcurile Nicolae Bălcescu, Teatru si Schumann” din municipiul Focşani; 
 
7. proiect de hotărâre privind completarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al  
Direcţiei de Dezvoltare Servicii Publice Focşani, aprobat prin Hotărârea Consiliului local al 
municipiului Focşani nr. 102/2001, cu modificările şi completările ulterioare; 
 
8. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcţii şi numărului de 
personal pentru Direcţia de Dezvoltare Servicii Publice Focşani; 
 
9. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcţii şi numărului de 
personal pentru Cantina de Ajutor Social Focşani; 
 
10. proiect de hotărâre privind modificarea art.1 din Hotărârea Consiliului local al 
municipiului Focşani nr. 91/270/11 septembrie 2012 privind numirea reprezentantului 
Consiliului local al municipiului Focşani în Consiliul de administraţie la unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat din municipiul Focşani, cu  modificările ulterioare; 
 
11. proiect de hotărâre privind modificarea art.1 din Hotărârea Consiliului local al 
municipiului Focşani nr. 98/277/2012 privind numirea reprezentantului Consiliului local al 
municipiului Focşani în comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii în unităţile de 
învăţământ preuniversitar din municipiul Focşani, cu  modificările ulterioare;  
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12. proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării, în perioada 30.04-02.05.2014, a unei 
delegaţii a Municipiului Focşani în localitatea Majdanpek din Republica Serbia; 
 
13. proiect de hotărâre privind modificarea art. 2 la Hotărârea Consiliului local al 
municipiului Focşani nr. 214/2009 privind aprobarea împărţirii municipiului Focşani în 6 
zone de lucru, arondarea consilierilor locali pe aceste zone şi constituirea grupurilor de 
dialog, având ca obiect creşterea gradului de transparenţă şi implicarea civică în actul de 
administrare, cu modificările şi completările ulterioare; 
 
14. proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului „Focşani în imagini/Focşani 
in images” şi a cofinanţării cheltuielilor legate de proiect; 
 
15. proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de priorităţi pe anul 2014 pentru 
repartizarea  locuinţelor pentru tineri destinate închirierii, în conformitate cu  Hotărârea de 
Guvern nr. 962/2001 cu modificările şi completările; 
 
16. proiect de hotărâre privind aprobarea a două schimburi de locuinţe ANL situate în 
Focşani, Cartierul Democraţiei solicitate de titularii contractelor de închiriere în conformitate 
cu Legea locuinţei nr. 114/1996 republicată şi modificată; 
 
17. proiect de hotărâre privind însuşirea modificărilor aduse anexei la  Hotărârea Consiliului 
Local al municipiului Focşani nr. 168/2012 privind însuşirea Inventarului bunurilor care 
aparţin domeniului public al municipiului Focşani, modificată şi completată prin HCl nr. 
106/285/2012, 139/318/2012, 178/357/2012, 198/377/2012, 22/2013, 46/2013, 80/2013, 
131/2013, 188/2013, 212/2013, 256/2013, 276/2013, 349/2013, 381/2013, 28/2014, 
38/2014 şi 93/2014; 
  
18. proiect de hotărâre privind aprobarea scoaterii din funcţiune în vederea valorificării şi, 
după caz, casării unor bunuri inventariate în domeniul privat al municipiului Focşani; 
 
19. proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării fără licitaţie publică a unor terenuri 
aparţinând domeniului privat al municipiului Focşani, adiacente construcţiilor existente, 
pentru extinderea acestora; 
 
20. proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a terenului în 
suprafaţă de 22,65 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Focşani, str. Dimitrie 
Cantemir nr. 3, judeţul Vrancea, T. 161; 
 
21. proiect de hotărâre privind aprobarea încredinţării în folosinţă gratuită, pe o perioadă de 
5 ani către  Asociaţia „Clubul Pensionarilor din municipiul Focşani”, a spaţiului în suprafaţă 
utilă de 101,32 mp, din incinta Punctului Termic nr. 55 (56 bis) din str. Greva de la Griviţa, 
ce aparţine domeniului public al municipiului Focşani, în vederea desfăşurării activităţii 
specifice; 
 
22. proiect de hotărâre privind aprobarea încredinţării în folosinţă gratuită, către Asociaţia 
„Prietenii Animalelor” – Departamentul „Câini Comunitari”, pe o perioadă de 5 ani, a 
terenului în suprafaţă de 1000,00 mp, situat în Focşani, T 125, P 6585, 6580, aparţinând 
domeniului privat al municipiului Focşani, pentru desfăşurarea activităţii de îngrijire şi 
adăpostire a cânilor comunitari; 
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23. proiect de hotărâre privind modificarea art. 2 din HCL nr. 39/2014 privind,  aprobarea 
darii in administrare  catre S.C.ENET S.A Focsani a centralei termice impreuna cu 
instalatiile aferente realizate in cadrul proiectului ”Reabilitarea sistemului de termoficare 
urbană la nivelul Municipiului Focşani pentru perioada 2009-2028 în scopul conformării la 
legislaţia de mediu şi creşterii eficienţei energetice”, pana la receptia  finala a bunurilor 
rezultate in urma investitiei; 
 
24. proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului Focşani 
nr. 22/201 din 03 iulie 2012 privind constituirea comisiei sociale la nivelul Consiliului local al 
municipiului Focşani pentru analizarea cererilor privind repartizarea locuinţelor pentru tineri 
destinate închirierii, conform Normelor metodologice de punere în aplicare a prevederilor 
Legii nr. 152/1998 de înfiinţare a Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare; 
 
 
Secţiunea a II a –  avize, rapoarte, informări 
 
1. Raportul Primarului municipiului Focşani – Decebal Gabriel Bacinschi privind activitatea 
desfăşurată în anul 2013 . 
2. Raportul Viceprimarului municipiului Focşani – Trofin Tudorel Daniel privind activitatea 
desfăşurată în anul 2013 . 
 
 
Secţiunea a III-a – discuţii, declaraţii politice. 
 
 Dl. Primar Decebal Bacinschi “d-nilor consilieri doresc să introduc pe ordinea de zi 
un proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului social la SC ENET SA 
Focşani, fiind proiectul cu numărul 25.” 
 

Se supune la vot ordinea de zi cu introducerea proiectului nominalizat şi se aproba 
cu 20 voturi „pentru” . 
 
Secţiunea I – proiecte de hotărâri 

 
 
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

execuţiei bugetului local al Municipiului Focşani, bugetului instituţiilor finanţate 
parţial şi activităţilor finanţate integral din venituri proprii şi bugetului creditelor 
interne pe trimestrul  I 2014, detaliate pe secţiunea de funcţionare şi secţiunea de 
dezvoltare.  

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 105 

 
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

alocării, din Bugetul municipiului Focşani pe anul 2014, a sumei de 51 mii lei pentru 
sărbătorirea zilei de 1 Iunie.  

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 106 
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Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
alocării sumei de 7,00 mii lei din bugetul local al municipiului Focşani pe anul 2014 
pentru premierea câştigătorilor Stagiunii Teatrale a Elevilor Vrânceni, ediţia a XXXII-
a, ce va avea loc în perioada 28-30 mai 2014.  

Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „am o rugăminte, dacă ştie cineva din aparatul 
tehnic al Primăriei, s-a mai discutat în anii anteriori vis-a-vis de acest eveniment ca măcar 
spectacolul de gală a acestei stagiuni teatrale a elevilor să se desfăşoare la Teatrul 
Municipal. Ştiu că este o problemă legată de licenţa acestei stagiuni pe care o deţine Casa 
de Cultură, s-a mai încercat? S-a mai făcut ceva în legătură cu acest lucru? Ştie cineva?” 

D-na Carmen Grosu „nu s-a rezolvat nimic.” 
Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 107 
 
Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

participării Consiliului local al municipiului Focşani în calitate de coorganizator la 
desfăşurarea Concursului de Interpretare „Noelia Prisecaru”, ce va avea loc în luna 
mai 2014.  

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 108 

 
Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

cererilor de înlesnire la plată a obligaţiilor datorate bugetului local, depuse de 
Cernica Nicu-Cristinel cu domiciliul în Focşani, str. Pinului nr. 7, ap. 14 şi Bucătaru 
Jani cu domiciliul în Focşani, bdul. Unirii nr. 10, ap. 38.  

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 109 

 
Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind modificarea 

anexei la Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 160/317/16.12.2008  
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, proiect tehnic faza unica, pentru 
obiectivul de investiţii „Reabilitare, alimentare cu apa parcurile Nicolae Bălcescu, 
Teatru si Schumann” din municipiul Focşani. 

Dl. consilier Lilian Ilie „după cum am înţeles aici, de fapt se schimbă indicatorii? Am 
înţeles că este o modificare, nu d-le Primar? Şi am văzut că deja s-au început lucrările în 
parcul Schumann, nu? 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „se actualizează. Sunt alte categorii de lucrări .” 
Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 110 
 
Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind completarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare al  Direcţiei de Dezvoltare Servicii 
Publice Focşani, aprobat prin Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 
102/2001, cu modificările şi completările ulterioare. 

Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „aşa cum am mai discutat şi la comisii, 
proiectul aşa cum este el, este în conformitate cu cererea de finanţare pe care am avut-o la 
PIDU din Sud şi este corect să fie aşa numai că ar trebui să avem în vedere în perioada, 
poate imediat următoare sau atunci când legislaţia ne va permite să mutăm toată această 
monitorizare în subordinea Poliţiei Locale pentru că practic în felul acesta utilitatea acestor 
camere de supraveghere va fi maximă şi reacţia în cazul unor evenimente nefericite în 
zonele monitorizate va fi mult mai rapidă decât dacă este în subordinea Direcţiei de 
Dezvoltare Servicii Publice.” 



 6 

 
Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula „au fost astăzi unele discuţii în ceea 

ce priveşte problema ridicată de dumneavoastră şi reprezentanţii Direcţiei de Dezvoltare şi 
cei de la Poliţie au convenit de comun acord că pot fi sub subordinea Direcţiei de 
Dezvoltare, dar numai că raportarea se va face la Poliţia Locală. A fi o colaborare care 
oricum era inevitabilă că ambele sunt instituţii subordonate Primăriei.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „pentru mass-media în special, pentru că am văzut astăzi 
nişte articole în mass-media locală prin care după cum îmi amintesc unul suna cam 
aşa:”Primăria obligată să angajeze specialişti pentru big brother”. Noi am creat prin acest 
proiect de hotărâre locurile aşa cum a fost angajamentul în proiectul de finanţare 
europeană, pentru că asta era o obligaţie, să le creem, dacă vom avea şi buget de la 1 iulie 
de atunci se va pune problema angajărilor, deocamdată am creat locurile, sunt alte condiţii 
de îndeplinit pentru angajarea personalului.”  

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 
voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 111 

 
Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, statului de funcţii şi numărului de personal pentru Direcţia de 
Dezvoltare Servicii Publice Focşani. 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 112 

 
Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, statului de funcţii şi numărului de personal pentru Cantina de Ajutor 
Social Focşani. 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 113 

 
Punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind modificarea art.1 din 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 91/270/11 septembrie 2012 
privind numirea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focşani în Consiliul 
de administraţie la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat din municipiul 
Focşani, cu  modificările ulterioare. 

Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula „au fost discuţii pe marginea 
proiectului de hotărâre de la acest punct, s-a luat în considerare demisia d-lui viceprimar 
Trofin şi aici trebuie nominalizat cineva în locul d-lui consilier. Iar dl. Tănase Neculai este 
înlocuit de dl. consilier Moraru la Şcoala Gimnazială nr. 3 Focşani şi d-ra Axente Manuela 
este înlocuită de dl. consilier Vasiloiu la Colegiul Tehnic Valeriu D. Cotea Focşani. În locul 
d-lui consilier-viceprimar Trofin dacă sunt propuneri?” 

Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „este vorba de Gradiniţa nr. 1 din Sud.” 
Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „îl propun pe dl. consilier Pătraşcu.” 
Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre, împreună cu cele trei 

propuneri şi se adopta cu 20 voturi „pentru” devenind hotărârea nr. 114 
 

 Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind modificarea 
art.1 din Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 98/277/2012 privind 
numirea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focşani în comisia pentru 
evaluarea şi asigurarea calităţii în unităţile de învăţământ preuniversitar din 
municipiul Focşani, cu  modificările ulterioare. 
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Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula „sunt aceleaşi propuneri ca şi la 
proiectul anterior. În locul d-lui Tănase la Colegiul Tehnic Edmund Nicolau şi Şcoala 
Gimnazială Anghel Saligny dl. consilier Moraru, la Gradiniţa nr. 16 în locul d-rei Axente     
dl. consilier Vasiloiu şi în locul d-lui consilier Trofin la Şcoala Gimnazială nr. 7 şi Clubul 
Sportiv Şcolar de Gimnastică Focşani dl. consilier Pătraşcu.” 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 
voturi „pentru” , devenind hotărârea nr. 115 

 
Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

deplasării, în perioada 30.04-02.05.2014, a unei delegaţii a Municipiului Focşani în 
localitatea Majdanpek din Republica Serbia. 

Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „în discuţiile pe care le-am avut cu colegii ieri în 
comisii pe lângă subsemnatul mai nominalizez următorii colegi care şi-au dorit să facă 
parte din această delegaţie şi anume d-nii consilieri Dragoş Puiu Horhocea, Lucian Moraru 
şi Lionida Milea. Dacă de ieri până astăzi s-a schimbat ceva vă rog dragi colegi să faceţi 
precizări.” 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre cu nominalizările d-lui 
consilier Trofin şi se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 116 

 
Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind modificarea art. 

2 la Hotărârea Consiliului local al municipiului Focşani nr. 214/2009 privind 
aprobarea împărţirii municipiului Focşani în 6 zone de lucru, arondarea consilierilor 
locali pe aceste zone şi constituirea grupurilor de dialog, având ca obiect creşterea 
gradului de transparenţă şi implicarea civică în actul de administrare, cu modificările 
şi completările ulterioare. 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 117 

 
Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

depunerii proiectului „Focşani în imagini/Focşani in images” şi a cofinanţării 
cheltuielilor legate de proiect. 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 19 voturi 
„pentru”, dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu nu voteaza, fiind iesit din sala, devenind hotărârea 
nr. 118 

 
Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

Listei de priorităţi pe anul 2014 pentru repartizarea  locuinţelor pentru tineri destinate 
închirierii, în conformitate cu  Hotărârea de Guvern nr. 962/2001 cu modificările şi 
completările.  

Dl. consilier Aurel Bâcu „nu voi participa la acest vot întrucât am fiii amândoi pe 
această listă de priorităţi cu toate că şi aici trebuie să fac în reproş aparatului, despre 
modul cum se întocmesc aceste liste de priorităţi. Fiul meu este pe poziţia 38, s-a înscris 
acum 7-8 ani, dar el de 3 ani şi-a cumpărat apartament în Focşani, actele de vânzare-
cumpărare, chiar eu le-am adus în momentul realizării lor, la Primărie, la Electrica şi în 
toate locurile unde trebuie să ajungă astfel de documente. Deci în Primărie se găseşte 
acum şi lista de priorităţi la ANL şi acum de vânzare-cumpărare. Nu ştiu, or fi birouri 
diferite, or fi distanţă mare între cele două birouri sau o fi o procedură. Concluzia este că nu 
voi participa la vot, restul este de analiză.” 

Dl. consilier Vasile Vasiloiu „deasemenea nu pot participa la vot pentru ca fiica mea 
acum o săptămână a depus cerere la ANL.” 
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Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „lista de priorităţi se stabileşte la începutul 
anului în baza documentelor pe care solicitanţii le-au depus la dosar. Dacă pe parcursul 
anului respectiv îşi schimbă situaţia locativă la momentul în care va primi repartiţia aceea, 
când îşi depune cererea va face o declaraţie la notar prin care spune ca are sau nu are 
locuinţă şi în funcţie de asta i se şi repartizează, dar dacă îi vine rândul trebuie supus 
aprobării, asta este logica. Totul se face pe baza declaraţiei pe proprie răspundere, care 
declaraţie este penală dacă se minte, pentru că este dată în faţa notarului, cu alte cuvinte 
dacă aţi dobândit un apartament anterior repartiţiei respective vă prezentaţi la Primărie şi 
spuneţi ca nu mai puteţi.” 

Revine în sală dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu.  
Dl. Primar Decebal Bacinschi „dumneavoastră aţi depus la taxe şi impozite si la fond 

locativ sau numai la taxe si impozite?” 
Dl. consilier Aurel Bâcu „numai la taxe şi impozite.” 
Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula „în mod normal trebuia să faceţi o 

notificare că a cumpărat apartament şi trebuie scos după listă. Dacă Primăria are sute de 
cereri nu cred că poate să le gestioneze pe toate.” 

Dl. consilier Gabriel Pădineanu „rog să se consemneze că nu particip la vot, am o 
rudă pe listă.” 

Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „întrucât fondul locativ îmi este în subordine eu aş 
vrea să ne asumăm critica pe care ne-a făcut-o dl. consilier Bâcu şi pe viitor înainte de a 
publica această listă de priorităţi să facem şi verificarea dacă persoanele din listă au 
proprietate personală. Va mai dura probabil încă 5 zile că este o muncă titanică să se facă 
această încrucişare, dar este o observaţie foartă bună din punctul meu de vedere.” 

Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula „rog să se consemneze faptul ca 3 
domni consilieri nu participă la vot şi anume: Aurel Bâcu, Vasile Vasiloiu şi Gabriel 
Pădineanu.” 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 17 
voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 119 

 
Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea a 

două schimburi de locuinţe ANL situate în Focşani, Cartierul Democraţiei solicitate 
de titularii contractelor de închiriere în conformitate cu Legea locuinţei nr. 114/1996 
republicată şi modificată .  

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 120 

 
Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind însuşirea 

modificărilor aduse anexei la  Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focşani nr. 
168/2012 privind însuşirea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al 
municipiului Focşani, modificată şi completată prin HCl nr. 106/285/2012, 
139/318/2012, 178/357/2012, 198/377/2012, 22/2013, 46/2013, 80/2013, 131/2013, 
188/2013, 212/2013, 256/2013, 276/2013, 349/2013, 381/2013, 28/2014, 38/2014 şi 
93/2014. 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 19 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 121 

 
Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

scoaterii din funcţiune în vederea valorificării şi, după caz, casării unor bunuri 
inventariate în domeniul privat al municipiului Focşani. 

Dl. consilier Lilian Ilie „aş vrea să întreb pe cineva din aparatul tehnic, staţiile 
acestea sunt acum, se pot vizualiza? Să-mi explice şi mie cineva.” 
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D-na Carmen Ghiuţă „ da, sunt staţiile de autobuz ale Transportului Public Local şi 
vor să le caseze.” 

Dl. consilier Lilian Ilie „din câte ştiu sunt cateva construcţii acolo, in staţii? Şi sunt 
proprietatea Transportului Public sau a cui? Am înţeles că unii au concesionat acolo?” 

D-na Carmen Ghiuţă „au incetate contractele de concesiune, iar Transport Public 
vor să le modernizeze.” 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 
voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 122 

 
Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

concesionării fără licitaţie publică a unor terenuri aparţinând domeniului privat al 
municipiului Focşani, adiacente construcţiilor existente, pentru extinderea acestora. 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 123 

 
Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

închirierii prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 22,65 mp, aparţinând 
domeniului privat al municipiului Focşani, str. Dimitrie Cantemir nr. 3, judeţul 
Vrancea, T. 161. 

Nu sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 voturi 
„pentru”, devenind hotărârea nr. 124 

 
Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

încredinţării în folosinţă gratuită, pe o perioadă de 5 ani către  Asociaţia „Clubul 
Pensionarilor din municipiul Focşani”, a spaţiului în suprafaţă utilă de 101,32 mp, din 
incinta Punctului Termic nr. 55 (56 bis) din str. Greva de la Griviţa, ce aparţine 
domeniului public al municipiului Focşani, în vederea desfăşurării activităţii 
specifice. 

Dl. consilier Lilian Ilie „aş vrea să ştiu şi eu cine este liderul acestui grup al 
pensionarilor? Cine-i reprezintă? Eu ştiu unde este amplasat, undeva în spate la Ocolul 
Silvic. Şi a fost pe 5 ani şi acum prelungim pe încă 5 ani?” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „da şi-au amenajat foarte frumos acolo.” 
Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 125 
 
Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

încredinţării în folosinţă gratuită, către Asociaţia „Prietenii Animalelor” – 
Departamentul „Câini Comunitari”, pe o perioadă de 5 ani, a terenului în suprafaţă de 
1000,00 mp, situat în Focşani, T 125, P 6585, 6580, aparţinând domeniului privat al 
municipiului Focşani, pentru desfăşurarea activităţii de îngrijire şi adăpostire a 
cânilor comunitari. 

Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „subiectul cu Prietenii Animalelor, nu este un 
subiect nou este un subiect mult mai vechi. Trebuie precizat faptul că această asociaţie a 
beneficiat de-a lungul timpului din parte municipalităţii de tot felul de facilităţi fără prea 
multe rezultate din partea dânşilor în ceea ce priveşte obligaţiile pe care le aveau dânşii 
vis-a-vis de comunitatea locală. Spun acest lucru datorită faptului că în momentul în care 
serviciul de ecarisaj s-a mutat în noua locaţie, vechea locaţie de pe str. Tisa a fost 
încredinţată acestei asociaţii cu gândul că se vor ocupa de ceilalţi câini care sunt acolo şi 
vor avea grijă de ei, va fi curăţenie, va fi linişte, va fi ok. Mai mult decât atât municipalitatea 
le-a încredinţat în folosinţă gratuită aceşti 1000 mp pe care îi solicită din nou acum vis-a-vis 
de noul padoc al municipalităţii tot în ideea de a colabora cu această asociaţie a 
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animalelor, de a se întrajutora reciproc mai ales în ceea ce priveşte asigurarea hranei 
acestor animale şi cea de la padocul Primăriei şi al lor. Lucrurile s-au desfăşurat de 
maniera următoare: au tras o fundaţie, să spun aşa, de gard care nici măcar dreaptă nu 
este, sunt tare curios dacă au autorizaţie de construcţie pentru gardul acela. Mai mult decât 
atât ieri după ce am avut discuţiile în comisie, am intrat pe site-ul Ministerului de Finanţe să 
vedem şi noi o situaţie financiară care este publică şi mă refer la bilanţ, pentru toţi cei care 
ştiu ceea ce înseamnă o astfel de raportare financiară anulă şi nu am găsit nici măcar una. 
Întrebarea mea este, această asociaţie funcţionează legal? Dacă funcţionează legal de ce 
nu are nici măcar o situaţie financiară de la deschiderea ei şi până în prezent, nici măcar 
una. În 2002 mi se pare că a fost înfiinţată, inregistrată la finanţe în 2003 şi nu are publicată 
şi nu are depus nici un astfel de raport. Stau şi mă întreb dacă Ministerul de Finanţe sau 
ANAF-ul s-a sesizat vreodată de ce această asociaţie nu depune astfel de raportări 
financiare? Părerea mea este că aceasta asociaţie înainte să facă solicitarea respectivă ar 
fi trebuit sau în spatele cererii respective să-şi depună o situaţie financiară cu veniturile pe 
care le are, dacă poate susţine activităţile cu care se laudă că vrea să le facă. Este exact 
ca la bancă când te duci să iei un credit ţi se cer tot felul de situaţii financiare să vadă 
banca respectivă că ai posibilitatea să returnezi acei bani. Iar documente care stau la baza, 
bonităţii firmei respective sunt situaţiile financiare anuale pe care le depune la fisc. Lucrul 
acesta eu nu l-am găsit pe site-ul ANAF-ului de aceea eu cred că acestă asociaţie nu 
desfăşoară activităţi legale din punctul meu de vedere.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „dl. consilier Matişan v-a prezentat o situaţie de fapt tristă a 
acestei asociaţii. Noi am convenit ieri în comisie să nu spunem un „nu” hotărât acestei 
iniţiative, rămânând ca prin compartimentul de specialitate, al nostru, din cadrul Primăriei, 
reprezentaţii acestei asociaţii să fie convocaţi să poarte o discuţie cu noi, să ne prezinte şi 
dânşi cine sunt, ce au făcut, ce au de gând să facă şi funcţie de ce vor spune dânşii să 
putem hotarî dacă îi ajutăm sau întrerupem orice fel de ajutor în condiţiile în care dânşii 
merg pe aceeaşi linie.” 

Dl. consilier Lilian Ilie „nu ştiu cum de ne-am dat seama acum după 5 ani de zile că 
dânşii vor să prelungească acolo folosinţa terenului pentru încă 5 ani. Cum de ne-am dat 
seama acum că această asociaţie, aceşti reprezentanţi sunt în neregulă d-le consilier 
Matişan? Îmi este neclar, cum de ne-am dat seama acum şi de ce ne-am gândit să 
verificăm situaţiile de la fisc, financiare şi altele.” 

Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „la momentul în care s-a făcut solicitarea 
respectivă, nu spun că a verificat cineva sau nu situaţia lor, dânşii erau foarte vocali, mai 
ales în mass-media, mai ales atunci când Primăria a dovedit faptul că nu este un ucigaş de 
câini, aşa cum titrau marile ziare ale noastre şi că am creea un spaţiu decent, corect la 
toate standardele europene, dar cu toate acestea, această asociaţie ne-a acuzat tot timpul 
de nereguli, să spun aşa. Şi atunci am venit în întâmpinarea dânşilor şi le-am spus că le 
punem la dispoziţie un spaţiu, ne dăm mâna cum ar veni şi facem împreună un lucru corect 
pentru comunitate. I-am considerat oameni de bună credinţă, iar ieri când am discutat 
proiectul de hotărâre atunci am văzut solicitarea dânşilor şi abia acum, evident ne punem 
întrebarea, dacă în 5 ani de zile nu aţi făcut nimic, ce faceţi în următorii 5 ani? Mai mult 
decât atât dacă aţi fost atent în cererea dânşilor, vă citez :”parcela în cauză are suprafaţa 
de 1000 mp şi solicităm în măsura posibilităţilor existente suplimentarea acesteia cu încă 
1000 mp în continuarea parcelei în cauză”. Deci ce pot să înţeleg de aici? Pot să înţeleg 
următorul lucru, ori au o sursă de finanţare externă-internă nu ştiu de unde, dar trebuie să 
dovedească lucrul acesta, ori şi-au mai strâns fonduri din cotizaţii, habar nu am din ce 
trăieşte această asociaţie. În mod normal şi logic ar trebui să trăiască din cotizaţiile 
membrilor şi din alte surse atrase evident, din 2% că mai există şi acea posibilitate, dar să 
vedem şi noi pe ce. Este firect să fie aşa. Practic încredinţăm o bucată de teren cuiva care 
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îşi manifestă dorinţa să desfăşoare o activitate pentru comunitate, dar de la dorinţă până la 
putinţă este o mare distanţă.” 

Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „aş vrea să vorbesc în numele colegilor mei 
liberali şi să spunem că şi pe noi ne preocupă ca pe toţi colegii din Consiliul Local de altfel, 
situaşia câinilor fără stăpân din municipiul Focşani şi am fi de acord ca orice ONG care 
este implicat, interesat pentru gestionarea acestor animale într-un mod civilizat, corect să le 
dăm o mână de ajutor în condiţiile legii şi la standardele potrivite. Suntem de acord şi ieri 
ne-am abţinut la acest proiect în comisii, vot pe care îl vom menţine şi astăzi că acest ONG 
nu a arătat în cei 5 ani, cât a beneficiat de această concesiune intenţii serioase, dar poate 
că sunt anumite explicaţii pe care ni le pot furniza, de aceea nici nu votăm, împotrivă până 
la o discuţie cu dumnealor cu hârtiile în faţă, cu proiectul pe care să ni-l prezinte fizic, 
efectiv ce vor să facă acolo, cu eventuali indicatori, măsurabili în timp de câte animale vor 
avea grijă să avem şi noi nişte pârghii de verificare activităţii dumnealor am fi de acord ca 
în viitor să le aprobăm această concesiune. Nu suntem împotriva, numai că vrem să ne 
asigurăm că se va face un lucru corect şi civilizat pentru aceste animale care de multe ori 
nu au prea mare vină că sunt aşa cum sunt din punct de vedere al proprietăţii. În 
consecinţă aştept să se prezinte reprezentanţii acestui ONG, să avem o discuţie serioasă, 
dacă ne vor convinge probabil că votul va fi în consecinţă, dacă nu ne vor convinge 
probabil aşteptăm alte ONG-uri din municipiul Focşani sau din ţară care să vină şi să preia 
această activitate nobilă.” 

Dl. consilier Lilian Ilie „d-le Primar, d-le viceprimar Trofin, cum spuneaţi sunt pârghii 
de verificare a unitaţilor prin prisma că noi am cedat spre folosinţă acest teren, această 
suprafaţă, putem verifica într-un fel baza legală în care noi, aparatul Primăriei, poate merge 
să verifice dacă activitatea lor este în regulă din punct de vedere al funcţionării?” 

Dl. Primar Decebal Bacinshi „ei au avut de la noi şi au şi acum o suprafaţă de teren, 
undeva pe str. Tisa şi dacă vreţi să mergeţi să vedeţi că arată foarte bine, cei care se 
ocupă de activitate că restul e nenorocire şi câinii şi gardul, am probleme cu cetăţenii din 
zonă, de acolo, că ia înnebunit. Ce am dori noi, dacă le-am acorda acest teren sa-şi mute 
acea organizare, pentru că este ceva ce nu se poate descrie, nu ştiu dacă aţi fost acolo să 
vedeţi. În şedinţa de ieri s-a discutat următorul lucru: noi nu ne opunem acestui proiect, dar 
să vină să facă dovada fondurilor să vedem şi noi cum arată proiectul şi în condiţiile în care 
vor veni cu aceste date pe care noi le solicităm vom fi de acord să punem la dispoziţie 
această suprafaţă de teren pentru creerea unui adăpost. Asta a fost discuţia, asta vă spun 
şi eu.” 

Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „verificarea activităţii lor, aşa cum a spus şi dl. 
Primar se poate face foarte simplu prin vizionare pe teren, este simplu. Eu i-am invitat de 
nenumărare ori, pe vremea când eram viceprimar, reprezentanţii mass-media să vină să 
filmeze, să facă interviuri pe str. Tisa oricând doresc dânşii, dar să facă aceeaşi comparaţie 
şi cu padocul de câini al Primăriei, de la Goleşti. Este foarte important să vadă exact 
diferenţa între cee două locaţii şi foarte important pentru că este o asociaţie pentru 
protecţia animalelor să se vadă foarte clar cum sunt îngrijite acele animale, dacă aceea se 
numeşte îngrijirea unor animale care nu au curăţenie acolo, stau in fecale, ce este acolo, 
este nenorocire, păcat că ochiul camerei de luat vederi şi hârtia de scris nu poate să 
reproducă şi mirosul care este acolo. Totul se poate vedea cu ochiul liber, fără nici o 
problemă. Activitatea acestei asociaţii se vede în teren, nu trebuie să verifice nimeni 
scriptic.” 

Dl. consilier Lilian Ilie „înţeleg că dumneavoastră deja aţi început să verificaţi, 
începând cu partea contabilă, cu partea de bonitate. Şi acum până la urmă nu trebuie să 
facem o comparaţie între cum arată padocul de la Primărie şi cel al lor, pentru ca ei sunt o 
asociaţie acolo, au posibilităţi financiare reduse, dar asta nu înseamnă că nu trebuie să 
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îngrijească acele animale. Probabil că ai şi ei medici veterinari, au persoane de 
specialitate.” 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi nu se adopta cu 20 
voturi „abţinere”. 

 
Se prezinta punctul  23 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind modificarea 

art. 2 din HCL nr. 39/2014 privind,  aprobarea darii in administrare  catre S.C. ENET 
S.A Focşani a centralei termice impreuna cu instalatiile aferente realizate in cadrul 
proiectului ”Reabilitarea sistemului de termoficare urbană la nivelul Municipiului 
Focşani pentru perioada 2009-2028 în scopul conformării la legislaţia de mediu şi 
creşterii eficienţei energetice”, pana la receptia  finala a bunurilor rezultate in urma 
investitiei. 
 Dl. consilier Lionida Milea „vroiam să întreb pentru că sunt un pic nedumerit. De ce 
Instituţia Prefectului a dat Hotărârea nr. 39/2014, spune că este parţial nelegală, adică de 
ce este nelegală? 
 D-na Carmen Ghiuţă „pentru că au considerat că la redevenţa acestui serviciu de 
alimentare cu energie termică se calculează amortizare, aşa cum am explicat şi în raport 
redevenţa acestui serviciu este calculată în baza valorii de amortizare.” 
 Dl. Lionida Milea „în cazul acesta Prefectura a considerat că este nelegală. Noi nu 
puteam şti înainte treaba aceasta de a o trece prin Consiliul Local?” 
 Dl. secretar al municipiului Focşani Eduard Marian Corhană „cred că suntem cu 
prima situaţie în faţa acestui Consiliu Local, ne lăudăm, dacă putem spune, că nu am avut 
hotărâri nelegale de la începutul acestui mandat, au fost discuţii pro şi contra aceste 
hotărâri, părerile sunt împărţite, aşa cum vă spunea şi colega mea, modul de a analiza 
lingvistic conţinutul acestei hotărâri este interpretabil. Prefectura prin atributul Instituţiei 
Prefectului poate aprecia hotărârea ca fiind legală sau parţial nelegală. Au menţionat că se 
încalcă art. 4 din Legea nr. 15, în acelaşi timp dumneavoastră ca şi Consiliul Local trebuie 
să susţineţi legalitatea sau să îndreptăm actul aşa cum am propus-o noi astăzi. Nu am mai 
avut situaţii de genul acesta de aceea am şi insistat să fac câteva precizări pentru că nu 
am mai avut situaţii, sperăm că această hotărâre care astăzi probabil se va adopta, o 
aducem la cunoştinţă Instituţiei Prefectului urmând ca dumnealor să aprecieze dacă este 
legală sau pot spune în continuare că este nelegală, dar asta nu înseamnă ca nu trebuie să 
nu formulăm un punct de vedere.” 
 Dl. consilier Lionida Milea „putem să avem surpriza să fie nelegală şi de data 
aceasta.” 
 Dl. secretar al municipiului Focşani Eduard Marian Corhană „Instituţia Prefectului 
este garantul respectării legalităţii în teritoriu de către fiecare localitate sau de către fiecare 
Consiliu local a aplicării legilor în teritoriu. Opţiunea dumnealor este aceea de a argumenta, 
în acelaşi timp dacă noi suntem nemulţumiţi de modul în care dumnealor văd situaţia o 
putem pune în executare şi dumnealor să conteste sau să atace în instanţa de contencios 
această hotărâre.” 
 Dl. Primar Decebal Bacinschi „vreau să întreb ca să ne lămurim cu toţii, a cui este 
această centrală?” 
 Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „a municipiului Focşani.” 
 Dl. Primar Decebal Bacinschi „va trebui să mai vedem un pic lucrurile acestea. 
Suntem primii în România care am făcut acestă centrală nouă. Ştim foarte puţine lucruri 
cum vom organiza activitatea, cum vom proceda, cum angajăm oameni, cum va arăta 
această societate? Am dat telefoane peste tot şi la Botoşani, iar ei au alt mod de a lucra. 
Am dat telefon la Iaşi, au început investiţia şi nu au terminat-o sunt in curs de derulare a 
investiţiei, cei de la Oradea tot la fel. Şi acesta este motivul pentru care cred eu că ar trebui 
să mai gândim un pic cum vom proceda că noi într-o perioadă foarte scurtă de timp va 



 13 

trebui să vedem ce facem. Renunţăm complet la ENET şi facem o societate nouă? 
Reorganizăm această societate? De aceea am întrebat a cui este această centrală, de ce 
intrăm cu acest proiect de hotărâre?” 
 Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „societatea are ca acţionar Consiliul Local. Eu 
am înţeles ce vreţi să spuneţi, iar centrala aparţine municipalităţii care o daţi în administrare 
unei societăţi care aparţine tot Consiliului Local. Adică luăm dintr-un buzunar şi punem în 
altul.” 

Dl. consilier Lionida Milea „dar redevenţele cine le va plăti până la urmă?” 
 Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le consilier eu am un bun acum, poate greşesc 

cum văd eu lucrurile. Eu acest bun îl dau cuiva să-l folosească. El va câştiga şi eu atunci 
spun: eu ţi-am dat bunul acesta, tu îmi dai atâta. Că şi aşa vom putea scoate la licitaţie şi 
spunem: cine vrea din ţara asta să ia centrala? Tu cât îmi dai? 100 miliarde. Tu cât îmi dai? 
75 miliarde. Îl iau pe cel care îmi dă 100 miliarde. Sub aspectul acest văd această 
redevenţă, să ni se plătească nouă nişte bani, ca se scoate 200 miliarde profit şi ne dă 
nouă 70 miliarde sau 63 miliarde este cu totul altceva. Iar pentru ENET sau nu ştiu cum se 
va chema viitoarea societate pe care o să o facem noi, poate nu o fi chiar... pentru că la 
asta ar trebui să mai adăugăm câteva miliarde bune, cu ceea ce înseamnă întreţinerea, 
mentenanţa acestei centrale şi nu este puţin deloc, va trebui să mai vedem cât va costa 
asigurarea acestei centrale că nu putem să o lăsam aşa. Şi vedeţi că ajungem totuşi la 
nişte sume destul de mari în condiţiile în care ea trebuie să producă efectiv ca să putem 
susţine aceste sume.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „cuvântul d-lui Primar mi-a dat ideea că ar trebui să nu mai 
insistăm cu probleme de semantică din unele legi şi să stabilim clar un calendar al 
definitivării sorţii acestui ENET. Să nu mai amânăm pentru că orice amânare este 
păguboasă. Chemăm specialişti, noi, să spunem clar, intr-o lună facem întâlnirea aceea.” 
 Dl. consilier Lilian Ilie „d-le consilier Bâcu, dar ce să hotărască, pentru că tot vorbim 
să hotărâm, ce anume, mai clar?” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „o să vă răspunda d-le consilier următorul proiect. În locul 
meu o să vă răspundă proiectul următor, ultimul proiect de pe ordinea de zi, care este 
majorarea capitalului social la SC ENET SA.” 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 
voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 126 

 
Se prezinta punctul 24 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind modificarea 

Hotărârii Consiliului local al municipiului Focşani nr. 22/201 din 03 iulie 2012 privind 
constituirea comisiei sociale la nivelul Consiliului local al municipiului Focşani 
pentru analizarea cererilor privind repartizarea locuinţelor pentru tineri destinate 
închirierii, conform Normelor metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii 
nr. 152/1998 de înfiinţare a Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare. 

Dl. preşdinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula „înţeleg că avem vot secret?” 
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhană „da, atunci când s-a 

constituit această comisie fiecare partid a avut propuneri, prin demisia d-rei Axente locul a 
rămas vacant. Vă rog să faceţi propuneri atât pentru comisie cât şi pentru comisia de 
numărare a voturilor.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „pentru comisie propun pe înlocuitorul d-rei Axente Manuela, 
dl. consilier Vasile Vasiloiu.” 

Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan propune comisia de numărare a voturilor 
formată din domnii consilieri Dragoş Puiu Horhocea, Lilian Ilie şi Ionuţ Mersoiu. 

Se supune la vot si se aproba cu 20 voturi „pentru” comisia de numarare a voturilor. 
Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri în vederea votării. 
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Comisia de numărare a voturilor formata din d-nii consilieri: Dragoş Puiu Horhocea, 
Lilian Ilie şi Ionuţ Mersoiu au procedat la numararea voturilor secret exprimate de consilieri 
si constata ca s-au distribuit 20 buletine de vot, rezultatul votului secret exprimat fiind 
urmatorul: 
                                                                 voturi „pentru”     voturi „impotriva”     voturi „nule” 

- Dl. Vasile Vasiloiu     20   -     -  
 
Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adopta cu 20 

voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 127 
 
Se prezinta punctul 25 din completarea ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea majorării capitalului social la SC ENET SA Focşani. 
Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula “acest proiect are patru articole şi 

anume: 
Art.1  Aprobarea raportului de expertiză contabilă, întocmit de expert Vornicoglu 

Vasile, privind majorarea capitalului social al SC ENET SA Focşani prin conversia în acţiuni 
a creanţelor deţinute de Municipiul Focşani, conform anexei. 

 Art.2  (1) Aprobarea majorării capitalului social al SC ENET SA Focşani de la 
31.856.200 lei la 34.541.950 lei, prin emiterea a 1.074.300 acţiuni noi a câte 2,5 lei fiecare, 
în valoare totală de 2.685.750 lei. 
   (2) Se modifică art.6 din Actul Constitutiv al SC ENET SA Focşani care va 
avea următorul cuprins: „Art.6. Capitalul social subscris şi vărsat este de  34.541.950 lei, 
care se imparte într-un număr de 13.816.780 acţiuni, în valoare nominală de 2,50 lei şi 
aparţine în totalitate Consiliului Local al Municipiului Focşani, acesta având calitatea de 
acţionar unic”. 
   (3) Împuternicirea domnului Petrea Marian Cristian, consilier juridic la S.C. 
ENET S.A.  FOCŞANI, cetăţean român, născut la data de 06.05.1974 în Focşani, Judeţul 
Vrancea, domiciliat în Focşani, str. Aleea Echităţii, nr.27, Bl. I 17, sc.1, ap.16, posesor a CI, 
seria VN, nr.397391, eliberat de Poliţia Municipiului Focşani la data de 06.10.2010 să 
îndeplinească procedurile prevăzute de lege la Oficiul Registrului Comerţului Vrancea. 
    Art.3 Majorarea capitalului social prevazută la art.2 se face prin conversia creanţelor 
deţinute de Municipiul Focşani, în valoare de 2.685.750 lei într-un număr de 1.074.300 
acţiuni a cîte 2,5 lei fiecare, în conformitate cu raportul de expertiză contabilă întocmit de 
expert Vornicoglu Vasile. 

Art.4 Executarea hotărârii va fi asigurată, conform legii, de către Primarul 
Municipiului Focşani prin Direcţia administraţie publică locală, Direcţia economică, Direcţia 
de resurse umane şi coordonare unităţi subordonate şi SC ENET SA Focşani.” 

Dl. consilier Bogdan Emilian Matişan „poate am înţeles eu corect, dar la art. 1 se 
spune „aprobarea raportului de expertiză”. Cred că ar trebui reformulat, noi nu putem 
aproba un raport de expertiză, putem cel puţin să ni-l însuşim sau să luăm act de el. Noi nu 
putem să-l aprobăm, ni-l putem însuşi. Aş vrea să fac un amendament ptr art. 1 „însuşirea” 
şi nu „aprobarea”.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „am discutat ieri la comisii toate articolele şi au la bază o 
sumă de bani care a rămas în urma celor 10 milioane pe care le-am primit în decembrie, cu 
destinaţia achitării gazului, din aceşti bani nu s-au cheltuit toţi şi a mai rămas suma la care 
se face referire. Ei sunt tot în bugetul Primăriei, dar nu putem să-i cheltuim noi în altă parte 
şi se duc pe mărirea capitalului social. Deci nu sunt alţi bani care să plece din buget şi aşa 
afectat de ENET, a municipiului Focşani deocamdată.” 

Nu mai sunt discuţii şi se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendament şi se 
adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotărârea nr. 128 
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Secţiunea a II a –  avize, rapoarte, informări 
1. Raportul Primarului municipiului Focşani – Decebal Gabriel Bacinschi privind 
activitatea desfăşurată în anul 2013. 

Nu sunt discuţii. 
2. Raportul Viceprimarului municipiului Focşani – Trofin Tudorel Daniel privind 
activitatea desfăşurată în anul 2013.   

Nu sunt discuţii. 
 
Sectiunea a III-a – discutii, declaratii politice. 
 

 Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula solicită înscrieri la cuvânt la punctul 
diverse şi se înscriu urmatorii domni consilieri: Lionida Milea şi Lilian Ilie. 

Dl. consilier Lionida Milea “vroiam să mai aduc odată la cunoştinţă câteva străzi de 
la Mîndreşti, deşi totul pare perfect acolo, am avut câţiva colegi care au trecut pe acolo şi 
au zis că este totul foarte bine, în schimb sunt câţiva cetăţeni care chiar astăzi erau vreo 
trei din ei foarte supăraţi şi pe bună dreptate şi au zis că nu mai pot circula pe str. Izvor şi 
au zis că vor scoate zilele următoare o maşină să blocheze strada pentru că a plouat şi nu 
pot a se mai deplasa. Măcar câteva maşini de piatră ar trebui aduse acolo ca să se poată 
deplasa. Aceeaşi situaţie şi pe str. Nuferilor. In şedinţa trecută am mai ridicat câteva 
probleme cu două sau trei străzi din oraş, am primit un răspuns şi-i mulţumesc d-lui director 
de la Direcţia de Dezvoltare, un răspuns din punctul dumnelui de vedere cred că este 
corect, a spus: “d-le când o să am bani o să facem strazile, deocamdata nu există 
finanţare”. Dar una din străzile pe care le-am solicitat era str. Păun Pincio care de vreo 
câteva luni bune nu s-a refăcut deşi în bugetul de anul acesta a fost propusă ptr astfaltare, 
nu ştiu de ce nu ar mai fi bani pentru strada aceea? Referitor la parcarea din str. Lupeni, 
acolo o firma a început lucrările acum vreo 2 ani, a montat gaze sau apă potabilă, au săpat 
şi aşa au lăsat şi au plecat. Firma nu ştiu exact cum se numeşte sau nu o s-o spun aici, nu 
s-a luat nici o măsură şi este a treia sau a patra oară când ridic această problemă. Măcar 
să urmărim să vedem cine trebuia să facă lucrarea respectivă, cei care au săpat trebuiau 
să facă la loc.”  

Dl. consilier Lilian Ilie “am primit ieri o adresă, să spun, din partea Vrancea Media, 
din partea d-lui Cristi Irimia, reprezentant Vrancea Media în care vă aduce autorităţilor 
locale în atenţie un aspect legat de tăierea unor castani în intersecţia de la 1 Decembrie cu 
Anghel Saligny şi Unirii. Aici vine şi spune în adresa respectivă dacă s-au respectat 
normele de mediu şi sesizarea lor potrivit Legii 313/2009 potrivit art. 12, alin. 5, în cazul 
arborilor ornamentali tei, salcâm, castani plantaţie pe spaţiile verzi din domeniul public 
precum şi a celor plantaţi în aliniamentelor de-a lungul bulevardelor şi străzilor pe terenurile 
din zonele urbane şi rurale este interzisă intervenţia cu tăieri în coroana acestora cu 
excepţia lucrărilor de eliminare a ramurilor uscate sau a celor care afectează siguranţa 
traficului pietonal şi rutier, a imobilelor aflate în apropiere. În sensul aceasta aş dori dacă 
poate cineva să-mi răspundă. 

Dl. Primar Decebal Bacinschi “noi am înştiinţat Inspectoratul Silvicde acum 2 ani de 
zile că urmează să modificăm această intersecţie, ei au venit, i-au marcat. Deci nu s-a 
făcut treaba aceasta decât în prezenţa dânşilor şi într-adevăr am sacrificat acolo vreo cinci 
copaci, nu unul pentru a putea mări această intersecţie. Dar tot atât de adevărat este că 
anul acesta şi anul trecut şi cred că până la sfarşitul anului în oraş noi am plantat peste 
3.000 de pomi, în condiţii în care aţi văzut că va trebui, dl. Vosganian plângea după 
castanii din Focşanii de altă dată. Dacă vedeţi pe b-dul Gării printer cei bătrâni, am încercat 
să-I curăţăm sunt terminaţi complet, am plantat printe ei alti copaci ca în câţiva ani de zile 
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să le ia locul la aceştia care practice sunt bătrâni şi nu mai rezistă. Acelaşi lucru am făcut şi 
pe câteva strzi din Focşani acolo unde sunt copaci bătrâni. Puteţi să mergeţi să vedeţi că s-
au plantat. Au fost tăiaţi numai în prezenţa celor de la Inspectoratul Silvic.” 

Dl. consilier Lilian Ilie “să înţelegem că tăierea a fost conform şi legal, că nu sunt 
probleme din acest punct de vedere.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu “am uitat să întreb ieri la comisii care mai este stadiul 
campusului şcolar, pentru că este un proiect care nu ar trebui să renunţăm. Ultima discuţie 
a fost ca firma care face proiectul să ne arate o ofertă scrisă cu oferta verbală de la 
întâlnirea noastră.” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi “nu am vrut să mai intru cu această discuţie pentru că 
o să trebuiască să facem o şedinţă de îndată. În momentul în care mă hotărăsc şi închei 
contractului cu firma de proiectare trebuie să avem neapărat prevăzuţi bani, pentru acest 
lucru. Banii aceştia noi îi vom primi în totalitate înapoi de la Uniunea Europeană. Eu am aici 
două oferte de preţ de la două societăţi, una de proiectare din Focşani şi cea care a lucrat 
înainte. Una vine cu o valoare de 6.447 mii lei, iar cealaltă cu 6.465 mii lei inclusiv TVA. 
Pentru că noi am avut o discuţie cu dânşii cu proiectantul general şi i-am spus: te încadrezi 
în 580 mii lei, nu s-a încadrat in aceştia a venit cu 640 mii lei. Discuţia a fost că noi 
spuneam inclusiv TVA-ul, el spunea fără TVA. Deci valoarea inclusiv TVA-ul la această 
treabă este de 644 mii lei. În condiţiile în care noi ar trebui şi ar fi fost bine să fi introdus un 
proiect, o putem face şi acum dacă sunteţi de acord  ca să aprobăm repartizarea din fondul 
de rezervă bugetară de la discpoziţia Consiliului Local a sumei de 600 mii lei pentru că noi 
am mai aprobat 50 mii lei. 50 mii lei avem şi dacă mai aprobăm treaba aceasta, am putea 
până la sfărşitul lunii, că acesta este termenul de 45 de zile, să predăm documentaţia la 
Brăila şi cred că aceasta ar fi cea mai deşteaptă treabă.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „aş spune să facem o şedinţă de îndată.” 
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin “mă bucur că şi-au reconsiderat poziţia pentru că 

a fost o ofertă intermediară cu o valoare mai mare, le-am sugerat acest lucru încă de la 
momentul discuţiei respective să vină cu suma pe care noi le-am spus-o că ar fi un maxim 
de plată. Ce consider că este foarte important şi ar fi benefic pentru noi mai ales că avem 
un buget destul de înghesuit. În acea discuţie i-am spus domnului reprezentant al firmei de 
arhitectură să ne lase să-I plătim această sumă de proiectare la finalul proiectului, adică să 
nu plătim din banii Primăriei municipiului Focşani, ci din banii pe care îi primim de la ADR 
Brăila. El a fost de acord, a spus că nu este nici o problemă că a lucrat şi aşa. Eu cred că 
ar fi important să le facem propunerea şi nu cred că au nimic impotriva, ba mai mult ne 
avantajează pe noi, ca Primărie, să nu mai cheltuim bani din fondul de rezervă. Sunt 
convins d-le Primar că dacă nu-I vom cheltui pe această proiecte le vom găsi alt loc, dar 
mă gândesc că poate o să apară o chestiune de urgenţă şi nu o să avem de unde să 
cheltuim pentru că deja fondul de rezervă cred că este aproape pe  gata. Dacă mai alocăm 
6 miliarde acum părerea mea că până în octombrie, dacă va fi octombrie perioadă de 
rambursare s-ar putea să avem mari probleme pe sumele care sunt.” 

D-na Cristina Costin “3 milioane se pot plăti eşalonat pănă la încheierea contractului, 
dar la încheierea lui trebuie să am plătită întreaga sumă.” 

Dl. consilier Lucian Moraru “vreau să vă aduc la cunoştinţă că ne-au sesizat locuitorii 
de pe str. Plevnei că este un noroi acolo de nedescris şi întrebau cam când se poate intra 
acolo să se facă ceva pentru a se putea circula normal?“ 

D-na Cristina Costin “trotuarele sunt refăcute şi este turnat si betonul pentru 
astfaltare.” 
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Dl. Primar Decebal Bacinschi “cu cetăţenii de la Laminorul şi cu cei de la Mîndreşti 
am încercat să facem, dar atunci când plouă este greu. Dl. director Vasilescu a fost cu 
mine, toţi am fost acolo, când pui balast în noroi mai bine nu, pentru că îţi baţi jos de banii 
aceea, am încercat, am scos cu pompele apa. În orice caz sper ca într-o perioadă scurtă 
de timp rezolvăm problemele acestea să terminăm.” 

 
 
 
Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula contată că au fost epuizate toate 

punctele de pe ordinea de zi, consideră lucrările şedinţei încheiate şi mulţumeste tuturor 
pentru participare. 
             Drept care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
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